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  Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00 

  Zakończenie obrad o godz. 11 20                                                                         

 

P R O T O K Ó Ł   Nr XLI .2018 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

 dnia 24 maja 2018 roku 

  

 

           Obrady XLI Sesji Rady Gminy Ustka w VII kadencji (2014-2018)                          

otworzył o godz. 1000  Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ustka. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ustka Jerzy Moch po powitaniu radnych, sołtysów, Pani 

Wójt wraz z przedstawicielami Urzędu i wszystkich zaproszonych gości przybyłych na 

dzisiejszą Sesję stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum 

uprawniające Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

 

Nieobecni radni: Wacław Laskowski, Marian Szumski. 

 

  

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

Spóźniony Radny – Marian Tymecki – godzina przybycia 1010 

 

 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim radnym, 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ustka Jerzy Moch zaproponował  zmianę do porządku 

obrad tj.: 
 

 

 Zmiana I 

  W  pkt. 4 Podjęcie uchwał, wprowadza się podpunkt 14 w brzmieniu: 

 

 “w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zabłocie, obręb Zalesin.” 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmianę do porządku obrad: 

 

Głosowało  - 12   

Za   - 12 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednocześnie przyjęła zmianę I do porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem 

w/w zmiany. 
 

 

Głosowało  - 12 

Za   - 12 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 

 

 

Porządek obrad: 
 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Uchwały Nr XXXIX.483.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 28 marca 2018 r.                 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka, 

2) nadania nazwy ulicy w miejscowości Pęplino, 

3) zawarcia umowy partnerstwa na rzecz wspólnej realizacji Projektu pn. „Zdrowi -                

Aktywni - Konstruktywni”, na którego dofinansowanie złożono Wniosek w ramach 
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Działania 05.04 Zdrowie na rynku pracy Regionalnego Programu Operacyjnego                 

Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020, konkurs nr RPPM.05.04.02-IZ.00-22-

002/17, 

4) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  

na terenie Gminy Ustka, 

5) ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Ustka miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia stałego zakazu ich sprzedaży, 

podawania i spożywania, 

6) wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach  

publicznych na terenie Gminy Ustka, 

7) zmiany Uchwały Nr XXXIX.496.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 28 marca 2018 roku  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia 

umowy partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji inwestycji pod 

nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 110G na odcinku Krężołki – Starkowo 

(Gmina Ustka)”, 

8) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2018 – 2024, 

9) zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

10) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów,               

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych                    

i nauczycieli oddziałów przedszkolnych prowadzących zajęcia z dziećmi 5-letnimi              

w grupach mieszanych z dziećmi 6-letnimi zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Ustka, 

11) nadania imienia Szkole Podstawowej w Objeździe, 

12) zmiany uchwały Nr XXXVII.456.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 26 stycznia 2018 

roku w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu do 31 grudnia 2030 roku, nieruchomości położonej w obrębie 

miasta Ustka przy ul. Darłowskiej 3b, stanowiącej własność Gminy Ustka, 

13) zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi                                        

na działalność Wójta Gminy Ustka z dnia 16 kwietnia 2018 roku, 

14) zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zabłocie, obręb Zalesin. 

 

2. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy za 2017 rok. 

3. Informacja o stanie przygotowań do sezonu wczasowo – turystycznego. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zakończenie obrad. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym poddaję pod głosowanie: 

 

 

Protokół Nr XXXIX.2018 z 28 marca 2018 roku Sesji Rady Gminy Ustka 

 

Głosowało  - 12 

Za   - 12 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXIX.2018              

z dnia 28 marca 2018 roku. 

 

oraz 

 

Protokół Nr XL.2018 z 13 kwietnia 2018 roku Sesji Rady Gminy Ustka 

 

Głosowało  - 12 

Za   - 12 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XL.2018                             

z dnia 13 kwietnia 2018 roku. 

 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 

O godz. 1010 na posiedzenie dołączył radny Marian Tymecki. 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 

- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym obejmujące 

działalność Urzędu od dnia 29 marca 2018 roku do dnia 24 maja 2018 roku. 
Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ustka Jerzy Moch zwrócił się  z zapytaniem,                                 



6 
 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 

Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie: 
 

 

 

 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Głosowało  - 13   

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie Wójta                         

w okresie międzysesyjnym. 

 

 

 

 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 

 

 

Radna Justyna Wietrak 

 

- Zbliża się sezon, już przy weekendzie majowym pojawił się problem z szaletami. 

Prosiłabym o to, aby już pojawiły się w Rowach, 

- ponawiam prośbę o ul. Bałtycką - asfalt się zapada, również przepusty wymagają 

wyczyszczenia, 

- Boisko mamy już wykoszone, czy istnieje możliwość postawienia koszy do gry w 

koszykówkę lub gry w piłkę siatkową? Stacyjka rowerowa również wymaga 

uporządkowania. 

 

Radny Rafał Białek 

 

- Moja interpelacja skierowana jest do Zarządu Dróg Powiatowych, chodzi o łatanie dziur na 

drodze Ustka – Objazda, jedne prace zaczęły się od strony Przewłoki i dojechały do 

Dalimierza – to było w kwietniu, w maju kolejne prace zaczęły się od Przewłoki i zakończyły 

się tuż za Przewłoką. 

- Do Machowinka, Objazdy i Wytowna żadne prace do tej pory nie dotarły, a dziury są coraz 

większe. Druga sprawa droga Wytowno – Bydlino, dziury zostały załatane, ale niestety za 

łatą i przed łatą robi się znowu to samo, zapadliny robią się coraz większe. 

- Zakręt w Machowinku, naprzeciw DPSu, wewnętrzna strona łuku oraz wewnętrzna strona 

łuku w Redwankach, naprzeciw krzyża również wymagają gruntownej naprawy. 
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Radna Danuta Kaleta 

 

- w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego czy w analizę jest ujęta Przewłoka i 

kiedy otrzymamy odpowiedź od Pana profesora? 

- na komisjach przegłosowaliśmy wnioski, aby przejąć ulice prywatne na poczet gminy. Moje 

pytanie, co będzie, jeżeli będą spływać kolejne wnioski od mieszkańców sołectwa 

Przewłoka? 

- Sprawa Koła Gospodyń Wiejskich w Przewłoce, chciałam zapytać Pani Wójt czy jest 

możliwość negocjacji warunków, wynajmu zajazdu, który znajduje się naprzeciw kościoła? 

Czy mogłabym się tym zająć? 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

 

Chodnik w miejscowości Przewłoka, starej wsi, gdzie po zimie pojawiły się zapadnięcia.                

W niektórych miejscach należałoby chodnik przełożyć, aby zadbać o bezpieczeństwo, 

ponieważ zbliża się sezon i ruch pieszy będzie wzmożony. 

 

 

Radny Marian Tymecki 

 

- Sprawa drogi gminnej Wodnica – Pęplino, inwestor rozjeździł drogę i mógłby ją 

doprowadzić do stanu w jakim była. 

- Sprawa koszenia, ani razu plac wiejski nie był koszony. 

 

 

Sołtys sołectwa Przewłoka 

 

- Czy jest możliwość zorganizowania akcji „odpady wielogabarytowe”? 

- Czy w tym roku, na terenie rekreacyjnym przy ul. Armii Krajowej będą ustawione przenośne 

toalety? 

- Proszę o przedłużenie trasy pieszo-rowerowej, na ciągu od mostu do ściany lasu przy                   

ul. Armii Krajowej. 

- Przy ulicy Morskiej wykonano nasadzenia. Do kogo będzie należało podlewanie, ponieważ 

już rośliny zaczynają usychać? 

- Prosiłbym, aby pracownicy urzędu wymusili od właścicieli działek, na których gromadzone 

są hałdy ziemi, aby je zniwelowali. 

 

 

Sołtys sołectwa Objazda 

 

- Prosiłabym o naprawę dziury na drodze do szkoły, od drogi powiatowej. Wielokrotnie było 

to zgłaszane, ale nic do tej pory nie zrobiono. 

- Przepust na zakręcie drogi do Bałamątka, barierki zostały pomalowane, natomiast                              

w mojej ocenie grozi to zawaleniem i prosiłabym o interwencję. 
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Sołtys sołectwa Wodnica 

 

- Zgłaszam popękaną drogę betonową ul. Lipowa, Sportowa. Droga była robiona 3 lata temu, 

po drodze jeżdżą samochody ciężarowe i jeżeli jest taka możliwość, proszę o ograniczenie 

ciężaru, albo prędkości. Pęknięcia są również na ul. Ogrodowej od drogi wojewódzkiej. 

 

 

 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 zmiany Uchwały Nr XXXIX.483.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 28 marca 2018 r.             

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przewłoka, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały, 

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.506.2018 stanowiącą zał. Nr  5 do niniejszego protokołu. 

 

 nadania nazwy ulicy w miejscowości Pęplino, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.507.2018 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

 zawarcia umowy partnerstwa na rzecz wspólnej realizacji Projektu pn.              

„Zdrowi -Aktywni - Konstruktywni”, na którego dofinansowanie złożono Wniosek                 

w ramach Działania 05.04 Zdrowie na rynku pracy Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020, konkurs nr 

RPPM.05.04.02-IZ.00-22-002/17, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały, 

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.508.2018stanowiącą zał. Nr 7  do niniejszego protokołu. 
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 ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  

na terenie Gminy Ustka, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.509.2018 stanowiącą zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Ustka miejsc sprzedaży  

 i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia stałego zakazu ich 

 sprzedaży, podawania i spożywania, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.510.2018 stanowiącą zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

 wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych                        

 w miejscach publicznych na terenie Gminy Ustka, 

 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,   

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.511.2018 stanowiącą zał. Nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

 

 zmiany Uchwały Nr XXXIX.496.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 28 marca 2018 

 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz 

 zawarcia umowy partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji 

 inwestycji pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 110G na odcinku 

 Krężołki – Starkowo (Gmina Ustka)”, 
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Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały, 

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.512.2018 stanowiącą zał. Nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2018 – 2024, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.513.2018 stanowiącą zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 
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 zmian w budżecie gminy Ustka na 2018 rok, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.514.2018 stanowiącą zał. Nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

 

 określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

 psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych                    

 i nauczycieli oddziałów przedszkolnych prowadzących zajęcia z dziećmi                       

 5-letnimi w grupach mieszanych z dziećmi 6-letnimi zatrudnionych                          

 w szkołach prowadzonych przez Gminę Ustka, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.515.2018  stanowiącą zał. Nr 14  do niniejszego protokołu. 
 

 

 nadania imienia Szkole Podstawowej w Objeździe, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.516.2018 stanowiącą zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 

 
Po przegłosowaniu i podpisaniu uchwały nastąpiło wręczenie uchwały Panu Dyrektorowi Szkoły 

Podstawowej w Objeździe przez Annę Sobczuk – Jodłowską Wójta Gminy Ustka i Jerzego 

Mocha Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Ustka. 

 

 

 zmiany uchwały Nr XXXVII.456.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 26 stycznia 

 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

 przetargowego trybu zawarcia umowy najmu do 31 grudnia 2030 roku, 

 nieruchomości położonej w obrębie miasta Ustka przy ul. Darłowskiej 3b, 

 stanowiącej własność Gminy Ustka, 
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Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.517.2018 stanowiącą zał. Nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

 

 zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi                       

 na działalność Wójta Gminy Ustka z dnia 16 kwietnia 2018 roku, 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- dwie Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały, 

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.518.2018 stanowiącą zał. Nr 17 do niniejszego protokołu. 
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 zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zabłocie, obręb Zalesin. 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu uchwały,  

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę                                                      

Nr XLI.519.2018 stanowiącą zał. Nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

Ad.5.   Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy za 2017 rok. 

 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy radni otrzymali informację. Czy po zapoznaniu się z informacją macie Państwo 

uwagi lub pytania? 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w informację stanowiącą 

zał.  Nr 19 do protokołu. 
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Ad. 6.  Informacja o stanie przygotowań do sezonu wczasowo – turystycznego. 

 

Jerzy Moch  Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy radni otrzymali informację. Czy po zapoznaniu się z informacją macie Państwo 

uwagi lub pytania? 
 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 
 

 

Głosowało  - 13    

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w informację stanowiącą 

zał.  Nr 20 do protokołu. 

 

 

Ad. 7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 

Odpowiedź na interpelację radnej Justyny Wietrak 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

  

W kwestii terminu otwarcia szaletu: 

- Rozumiem wszystkich, ale musimy mieć na uwadze również koszty związane                                        

z wcześniejszym uruchomieniem pewnych obiektów, na które na dzień dzisiejszy przy tak 

zaawansowanych inwestycjach, po prostu nas nie stać. Szukamy różnych form wyjścia                        

z sytuacji. Jeśli mowa o szaletach, mogę się wypowiadać na chwilę obecną o szaletach, które 

stanowią własność gminy i jestem w stanie podjąć decyzję, że otwieramy je od 01 czerwca. 

Mówimy tu o szalecie przy scenie, jak również o szalecie w miejscowości Poddąbie.                       

W Poddąbiu szalet jest dzierżawiony i będzie otwarty od 01 czerwca. Pozostałe szalety, które 

funkcjonują w miejscowości Rowy są prowadzone przez osobę prywatną i należą do 

przedsiębiorcy. Na pewno będę prowadziła negocjacje, aby uruchomić szalety, zwłaszcza na 

długie weekendy. 

W kwestii ul. Bałtyckiej: 
- Jestem pośrednikiem w przekazywaniu Państwa postulatów, jeżeli jakiekolwiek zadanie 

inwestycyjne, nie stanowi własnego zadania gminy. Ulica Bałtycka w Rowach należy do 

Zarządu Dróg Powiatowych, zobowiązuje się do przekazania Państwa uwag. Z ostatnich 

rozmów z Panem Dyrektorem wynika, że do końca czerwca cała ulica Bałtycka, pod kątem 

melioracji, będzie wykonana. 

W kwestii boiska sportowego: 
- Uważam, że Rowy tak długo czekają na boisko wielofunkcyjne, że taki wniosek powinien 

się znaleźć w konstruowaniu budżetu na 2019 rok. 
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Odpowiedź na interpelację radnego Rafała Białka 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

Zadanie przekażę w formie pisemnej do Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

 

Odpowiedź na interpelację radnej Danuty Kaleta 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

Kwestia dzierżawy obiektu dla Koła Gospodyń Wiejskich z Przewłoki. 

Nie ma takiego przepisu, na mocy, którego mogłabym Pani udzielić upoważnienia do 

działania w imieniu gminy. Wyjście z sytuacji jest, ponieważ podmiotem zainteresowanym, 

posiadającym pełną zdolność do czynności prawnych jest samo Koło Gospodyń Wiejskich. 

W roku ubiegłym rozmawiałam z Paniami, jeśli Panie chciałby w ramach partnerstwa 

publiczno – prywatnego porozumieć się z właścicielem tego obiektu i wystąpić do gminy                  

o dofinansowanie koła, jest to jak najbardziej realne. Należałoby spotkać się w szerszym 

gronie i ten temat przedyskutować. 

Kwestia zagospodarowania przestrzennego Przewłoki. Na dzień dzisiejszy nie jestem                   

w stanie podać terminu z uwagi na fakt, że zapoznałam Pana profesora z problemem, została 

wysłana umowa do podpisu, która dopiero określi termin wykonania analizy i wskazania 

kierunków działań. 
Kwestia przejmowania dróg prywatnych. Każdy wniosek jest wnioskiem indywidualnym 

i wynika z sytuacji prawnej i faktycznej danej nieruchomości drogowej. Ulica Poświatowskiej 

jest ujęta w planie zagospodarowania przestrzennego jako droga publiczna. Nie chciałabym 

rozszerzać tematu na inne drogi, ponieważ stan każdej drogi jest różny. 
 

Odpowiedź na interpelację radnego Stefana Gruszczyńskiego 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

Zgłoszę również do Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

Odpowiedź na interpelację radnego Mariana Tymeckiego 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

Kwestia inwestycji kanalizacyjnej w toku:  Jak najbardziej deklaruję, że po podjęciu przez 

wykonawcę zadania, będziemy wnioskowali, aby przywrócił do stanu pierwotnego drogę, 

ponieważ nie czujemy się w obowiązku wykonywania za inwestora jakichkolwiek zadań. 
Kwestia koszenia placów gminnych: Każdy plac należy postrzegać w sposób indywidualny. 

Przypomnę, tam gdzie z funduszu sołeckiego zostały zakupione urządzenia do koszenia 

miejscowości, tam umowa nasza nie przewiduje koszenia placów sprzętem „gminnym”. 

Zachęcam do zapoznania się z umową i zgłaszania ewentualnych niepoprawności czy 

nieterminowego wykonania prac przez firmę zewnętrzną. 
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Odpowiedź na interpelację sołtysa sołectwa Przewłoka 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

Kwestia odpadów wielkogabarytowych: Odpady są objęte naszym systemem, tylko 

mieszkańcy mają obowiązek sami dowieźć odpady do PSZOKu. Mimo tego, przymierzamy 

się do zorganizowania wywozu odpadów wielkogabarytowych, w szczególności                                                  

z miejscowości daleko położonych, gdzie mieszkańcy są w wieku senioralnym.                                      

Z przyczyn od nas niezależnych, wywóz odpadów planowany jest na jesień. 
Kwestia toalet przenośnych w Przewłoce: Przewidujemy postawić toalety przenośne przy 

boisku wielofunkcyjnym, przy ul. Armii Krajowej – tak jak było to w roku ubiegłym. 

Kwestia przedłużenia ścieżki pieszo – rowerowej przy ul. Armii Krajowej: 
Ścieżka pieszo-rowerowa od mostu do ściany lasu, jest ujęta w projekcie przebiegu trasy R10. 

Kwestia podlewania nasadzonych roślin: Już wydałam polecenie Ochotniczym Strażom 

Pożarnym, aby w dwóch lokalizacjach podlewać nasadzenia – są to miejscowości Przewłoka 

oraz Duninowo.   
Kwestia niwelowania terenu: Tam gdzie jest teren gminny jak najbardziej do                                      

15 czerwca postaramy się z temat załatwić, nie mniej jednak hałdy ziemi na terenach 

prywatnych nie leżą w gestii gminy. Możemy tylko zwrócić uwagę. Straż Gminna dokona 

kontroli w tym zakresie i będziemy wiedzieli jaka jest sytuacja. 
 

 

Odpowiedź na interpelację sołtysa Objazda 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

Dziura na drodze była zgłaszana, jeszcze raz ponowie swoją prośbę i również sprawdzimy 

przepust w Bałamątku. 

 

 

Odpowiedź na interpelację sołtysa Wodnica 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

Kwestia popękanych dróg w miejscowości Wodnica: Dotyczy to wszystkich dróg                    

o statusie gminnym - jeżeli droga jest drogą publiczną to, mamy ograniczone możliwości co 

do zakazu poruszania się pojazdem ciężkim, jeżeli nie ma innej możliwości dojazdu do danej 

nieruchomości. Będziemy wykonywali przeglądy dróg betonowych zarówno tych, którym 

gwarancja się skończyła, jak również, które jeszcze są na gwarancji. W przypadku dróg 

objętych gwarancją będziemy na podstawie zawartych umów żądali wyeliminowania 

powstałych usterek. 
Kwestia wykonania drogi krajowej nr 203: Został ogłoszony trzeci przetarg i niebawem 

nastąpi otwarcie ofert (składanie ofert do 29.05 br.). 
 

W związku z brakiem uwag dotyczących udzielonych odpowiedzi Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął  pkt. 7  porządku obrad. 
 

 

 

Ad.7.  Wolne wnioski i informacje. 
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Rafał Białek Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
Odczytał stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie przebudowy drogi powiatowej nr 1112G 

Ustka – Gąbino. 

 

 

 „Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie przebudowy drogi powiatowej nr 1112G 

Ustka – Gąbino. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. 

stanowisko: 
 

 

Głosowało  - 13   

Za   - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się -  0 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w stanowisko  stanowiące 

zał. Nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

 

Szanowni Państwo, okazuje się, że drugie źródło dofinansowania tj. Powiat Słupski nie dostał 

dofinansowania z kolejnego źródła, gdzie były składane wnioski. Pozostaje złożenie wniosku 

o dofinansowanie na perspektywę kolejną 2019. W związku z zaplanowanym wkładem 

własnym po 1 mln zł w budżecie Starostwa Powiatowego i Gminy Ustka, starosta nazwał to 

wykonanie I etapu z I etapu. Jeżeli projekt mówi o poszerzeniu do 6 m jezdni to 

zaproponowano, aby te pieniądze zainwestować w frezowanie i położenie pierwszej warstwy 

w istniejącym układzie. 

Na chwilę obecną najprawdopodobniej z naszych środków finansowych rozpoczniemy 

inwestycję, która być może da nam dodatkowe punkty przy staraniu się o dofinansowanie na 

kolejny rok. Zostanie wykonania nawierzchnia poprawiająca bezpieczeństwo osobom z niej 

korzystającym. Niemniej jednak pozostaje odcinek od Wytowna do Objazdy jako kolejny 

etap oraz od Wytowna do Bydlina.    

 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Białek przedstawił informację z zakresu 

korespondencji przychodzącej  do Biura Rady w okresie międzysesyjnym od 28 marca 2018 

r. do 24 maja 2018 r. tj.: 

 

 

1. W dniu 19 kwietnia 2018 roku wpłynęła odpowiedź Pana /*/ na pismo doty-

czące Uchwały Nr XXXIX.503.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 28 marca 2018 
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roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana /*/, /*/ oraz /*/ z dnia 30 stycznia 2018 

roku. 

2. W dniu 19 kwietnia 2018 roku wpłynęła skarga Pana /*/ dotycząca strefy 

Klify Poddębskie – obszar Natura 2000 z roku 2011 oraz niszczenie krajobrazu 

chronionego, siedlisk przez wycinkę drzew i zasypywanie podmokłych terenów 

pozyskanym rodzimym gruntem z budowy ulic Sosnowej i Świerkowej oraz gru-

zem i śmieciami w Dębinie,koło Rowów. 

3. W dniu 20 kwietnia wpłynęło pismo Rady Sołeckiej m. Grabno z prośba                       

o ufundowanie nagrody za zajęcie I miejsca dla najlepszej gospodyni Gminy 

Ustka w konkursie „Pierogowy Zawrót Głowy.” 

4. W dniu 23 kwietnia 2018 roku wpłynęła uchwała Regionalnej Izby                 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 10 kwietnia 2018 roku w sprawie opinii                                                

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Ustka za 2017 rok wraz z informa-

cją  o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 

5. W dniu 23 kwietnia 2018 roku wpłynęło przypomnienie Wojewody                   

Pomorskiego o terminie składania oświadczeń majątkowych wg stanu na dzień                                 

31 grudnia 2017 roku. 

6. W dniu 25 kwietnia 2018 roku wpłynęło pismo Starosty Słupskiego w sprawie 

budowy drogi powiatowej nr 1112G na odcinku Wytowno – Przewłoka.   

7. W dniu 27 kwietnia 2018 roku wpłynęło pismo dyrektora /*/ z prośbą o za-

kwalifikowanie Domu Społecznego do kategorii „gospodarstwo domowe.”            

8. W dniu 07 maja 2018 roku wpłynął wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Objeździe z prośbą o nadanie Szkole Podstawowej w Objeździe imienia               

„Ludzi Morza”.   

9. W dniu 10 maja 2018 roku wpłynęło pismo Starosty Słupskiego dotyczące 

wydania opinii w sprawie projektu Uchwały Rady powiatu Słupskiego zmienia-

jącej uchwałę w sprawie podziału Powiatu Słupskiego na okręgi wyborcze, usta-

lenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

10.  W dniu 14 maja 2018 roku wpłynęło pismo Pani /*/ z prośbą o sporządzenie 

kserokopii protokołów Komisji Rewizyjnej dotyczącej skargi z dnia 06 lutego 

2018 roku.             

 

 

 

Sołtys sołectwa Przewłoka 

- W zeszłym roku Pani architekt zieleni wykonała projekt dotyczący zagospodarowania 

terenów rekreacyjnych. Na jakim etapie jest ta sprawa? 

- Prosiłbym o zwiększenie zakresu koszenia zieleni, ponieważ nieestetycznie wygląda 80 cm 

wykoszonej trawy, a dalej jest wysoka trawa. 

- Nawierzchnia na boisku wielofunkcyjnym wymaga wymiany, jest sparciała. 
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Sołtys Sołectwa Wytowno 

- Czy został już rozstrzygnięty przetarg na ogrodzenie cmentarza w Wytownie i kto 

cmentarzem zarządza? 

 

Sołtys sołectwa Dębina 

- Zgłaszam część drogi Jodłowej do naprawy, od stronu ul. Willowej nawierzchnia jest 

piaszczysta i zakopują się przejeżdżające tam auta. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 

Kwestia nawierzchni na boisku wielofunkcyjnym: Jeżeli chodzi o wszelkie obiekty na 

terenie gminy Ustka – prawo budowlane przewiduje dwa rodzaje przeglądów, przegląd 

roczny i pięcioletni. Do końca lipca br. Gmina będzie takie przeglądy wykonywać. 
Kwestia zakresu koszenia zieleni: Nie ma możliwości zwiększenia zasięgu koszenia, jeżeli 

mamy zawartą umowę w trybie przetargu nieograniczonego. Zakres jaki jest przyjęty do 

koszenia w danym roku, taki jest wykonywany. 
Sprawa dotycząca projektu zagospodarowania terenów rekreacyjnych: Wszystko jest 

dostępne na stanowisku merytorycznym do wglądu. 
Sprawa dotycząca cmentarza w Wytownie: Jeszcze przetargu na ogrodzenie cmentarza nie 

mamy rozstrzygniętego, natomiast zarządcą cmentarza jest ZGK. 
 

Dodatkowo informuję, że zakończyła się kontrola z Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

protokół pokontrolny został podpisany i czekamy na zalecenia. 

Gratuluję Pani Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół za wzorowe prowadzenie jednostki.   

 

 

Ad. 8.      Zakończenie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 11 20  zamknął 

obrady XLI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
              

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                        

Natalia Słatwińska     


